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Lokalbestyrelsesmøde, Thise skole og SFO onsdag den 2.april 2024 kl. 17.00-19.00 
 

Deltagere: Gitte, Katrine FS., Bente, Sarah, Kathrine H (kommer ca. 45min senere), HP og Anne 

Afbud: Elevrådet (grundet skolefest og skuespil) 

Mødeledelse: Bente, Referent: Anne  

Dagsorden 

Emne Ansvarlig Tid Forberedelse Mål/udbytte Konklusions- og 
aftalereferat 

Velkommen og 
rammesætning 

Bente 17.00-17.05  Lande og få en kop 
kaffe 

Næste møde den 4/6 ligger 
16.30-18.30 

Det aftales fra møde til 
møde hvorvidt mødet 
starter kl 16.30 el 17 

Kvalitetsløft i folkeskolen 
og betydningen for 
Thise skole 

Anne 17.05-17.45  Viden om 
Kvalitetsløft i 
folkeskolen samt 
præsentation af 
skolens arbejde med 
hvilke pædagogiske, 
organisatoriske og 
didaktiske 
forandringer vi vil 

Der skal fra næste skoleår 
laves flere ændringer jf. 
Folkeskolens 
kvalitetesprogram/løft: 

Aftale om folkeskolens 
kvalitetsprogram | Børne– 
og Undervisningsministeriet 

På Thise skole kommer det 
til at betyde ændringer 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
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løfte opgaven 
igennem 

indenfor flg.: faseopdelt 
skole i henholdsvis BH.Kl, 
fase 1, 2 og 3.  

Klokken skal slukkes. 

De voksne bliver primære 
omkring en fast fase mhp. 
co-teaching og bedre 
betingelser for at arbejde 
relationsopbyggende.  

Lektioner erstattes af 2 
moduler dagligt, hvor 
derimellem er ét fælles 
frikvarter på en time (heraf 
skal der være tid til at spise 
15-20min). Hensigten er bla., 
at der kan være en fast 
voksne til at understøtte 
legene i pausen.  

Opfølgning på 
skoleudviklingssamtale 

Anne 17.45-18.00   Bente og HP har sammen 
med Anne været til 
skoleudviklingssamtale hos 
forvaltningen. Fokus var De 
nationale overgangstests, 
Folkeskolens 
Kvalitetesprogram samt 
almen/special-pædagogik. 
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Status vedr princip for 
mobiltelefoner 

Arbejdsgruppen:  

Bente 

Gitte 

Katrine FS 

 

 

 

18.00-18.15    Der er kommet svar fra 52 
på spørgeundersøgelsen. HP 
sender data til 
arbejdsgruppen, som 
arbejdere videre med princip 
til næste møde.  

Status vedr 
støtteforening 

Bente og Sarah 18.15-18.25   Lokalbestyrelsen tager 
posten med at være 
repræsenteret som en del af 
børnehavens støtteforening.  

Der arbejdes aktuelt med et 
ønske om at søge midler til 
læringsmiljø/mulighed for 
indefrikvarter i aula’en. Der 
er indhentet tegning og 
tilbud på dette ved Højer 
Møbler.  

AH sender et forslag til 
ansøgning hvor det fremgår 
tydeligere, at aula’en skal 
bruges til både undervisning 
og pauser.  
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Status vedr Madordning Bente og 
Kathrine H 

18.25-18.35   Morten har desværre meldt 
tilbage, at det ikke er en 
mulighed med mad derfra. 
De er bekymret for, at 
produktionen bliver for lille.  

 

Udfordringen med egen 
varetagelse skolebod er en 
person, som sørger for 
driften.  

AH undersøger muligheden 
for dette.  

 

Bentes mor kan evt. tilbyde 
at hente bestilt mad ved 
Menu i Saltum hver fredag. 
Ved denne model vil Bente 
gerne tilbyde ugentligt at 
tage imod bestilling.  

 

Nyt fra: 

Formanden 

 

Personale (skole/SFO) 

 

Bente 

 

HP 

18.35-18.50     

Formand: 

I skolebestyrelsen arbejdes 
der lige nu på at 
sammenskrive principper fra 
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Skole/SFO-leder 

 

Evt. lukket møde 

 

 

 

Anne 

 

de tidligere distrikter. Der er 
færdiglavet princip for 
klassedannelser.  

 

Forslag om, at der fremover 
er skolefest UDEN mad, da 
det giver utrolig meget bøvl 
samt sætter nogle i 
økonomisk bekneb. Det 
kræver utrolig meget af 
klasse-forældrerådene.  

 

Lokalbestyrelsen vil gerne 
være behjælpelig med at 
indsamle penge, hvis der 
nogle ønsker eller behov her 
og nu.  

 

Personale: 

Intet 

 

Skole- og SFO-leder: 

Henvendelse fra forælder 
vedr ønske om fokus på 
sundhed, kostpolitik; særligt 
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ift. At skolen på forskellige 
tidspunkter deler 
slik/popcorn ud til eleverne 
samt tillader at børnene må 
have lidt med fx på 
hyggedage.  

 

Udfordring vedr elevernes 
uhensigtsmæssige brug af 
trampolinerne på 
idrætsforenings område. 
Brugen sker i elevernes 
fritid. Skolen skriver ud på 
Aula og informerer 
forældrene.  

 

Skærpet regler vedr udlån af 
skolens lokaler. Dette skal 
fremover bookes i 
Conventus, hvor der tillige 
kommer til at blive opkrævet 
et mindre beløb. Serviceafd. 
Kigger aktuelt på 
udskiftning af skolens ydre 
låse, så der bliver bedre tag 
på hvem der har en nøgle.  
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Godkendelse af referat AH   18.50-18.55   Sendes efter mødet på mail 
til kommentarer. Hvis ingen 
kommentarer anses referatet 
for godkendt.  

Evt./ Tak for i aften Bente 18.55-19.00   Forplejning næste gang:  

Skolen 

 

Kommende møder: 

Forslag til hjemmesiden  

Årshjul inkl. Principper, som skal behandles lokalt – gennemgang af nuværende principper.  

Princip vedr sponsorering og reklame 

Børnesyn 

Oplæg om økonomi i skolevæsenet ift specialtilbud/almenttilbud 

Oplæg fra AH om deltagelsesmuligheder for alle og specialpædagogik i alment tilbud 

Sproget blandt børnene 
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